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Spørgsmål
”Hvilke kontakter og møder har Finansministeriet haft til og med Goldman 
Sachs?”

Svar
Idet Finansministeriet ligger til grund, at spørgsmålet vedrører kontakter til og 
med Goldman Sachs med relation til den påtænkte kapitaludvidelse i DONG 
Energy, kan det oplyses, at Finansministeriet første gang mødtes med repræsen-
tanter fra Goldman Sachs umiddelbart før sommerferien 2013, hvor der også blev 
afholdt møder med andre potentielle investorer.  

I efteråret 2013 har der været en lang række møder og kontakter mellem Finans-
ministeriet og Goldman Sachs som et naturligt led i det forhandlingsforløb, der 
har været gennemført med Goldman Sachs såvel som ATP og PFA.

Endvidere kan det oplyses, at finansministeren ved to lejligheder – senest i maj 
2013 – har afholdt uformelle møder med en repræsentant for Goldman Sachs In-
ternational, hvor bl.a. den generelle økonomiske situation og tilstanden på de fi-
nansielle markeder har været drøftet.
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